
PROJEKT 
Protokół Nr 15/2025 

z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Opieki Zdrowotnej i Sportu 

w dniu 30 czerwca 2025 roku 

 

Miejsce posiedzenia: Sala „Lira” Sokólskiego Ośrodka Kultury, ul. Grodzieńska 1. 

Posiedzenie rozpoczęto o godzinie 9:30, zakończono 10:11. 

Przewodniczył: Elżbieta Borowska  – Przewodnicząca Komisji Oświaty.  

Protokółował: Bartłomiej Klim – Wydział Ewidencji i Organizacji 

Obecni:  

Członkowie Komisji- wg załączonej listy obecności 

Osoby spoza Komisji: wg załączonej listy obecności 

Porządek posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Opieki Zdrowotnej i Sportu: 

1. Otwarcie i przyjęcie porządku. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

3. Przedstawienie raportu o stanie Gminy Sokółka za rok 2024. 

4. Projekt uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania Burmistrzowi Sokółki. 

5. Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania z wykonania budżetu Gminy 

Sokółka za 2024 rok. 

6. Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Sokółka za 

2024 rok. 

7. Projekt uchwały w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych 

prowadzonych przez Gminę Sokółka oraz określenia granic obwodów publicznych szkół 

podstawowych od dnia 1 września 2025 roku. 

8. Wolne wnioski. 

Przebieg posiedzenia: 

Ad. 1 

Otwarcie i przyjęcie porządku obrad. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty Elżbieta Borowska poddała pod głosowanie porządek obrad. 

Komisja jednogłośnie przyjęła porządek posiedzenia, 1 radna nie brała udziału w głosowaniu. 

Ad. 2 

Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

Brak uwag. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty Elżbieta Borowska poddała pod głosowanie protokół z 

poprzedniego posiedzenia. 

Komisja jednogłośnie przyjęła protokół z poprzedniego posiedzenia, 1 radna nie brała udziału 

w głosowaniu. 

Ad. 3 

Przedstawienie raportu o stanie Gminy Sokółka za rok 2024. 

Raport o stanie Gminy Sokółka za rok 2024 przedstawił Sekretarz Piotr Romanowicz. 

Brak pytań. 

Ad. 4 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania Burmistrzowi Sokółki. 

Projekt uchwały przedstawił Sekretarz Piotr Romanowicz. 

Brak pytań. 



 

Przewodnicząca Komisji Elżbieta Borowska poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

Komisja 6 głosami „za” i 1 głosem „przeciw” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, 1 

radna nie brała udziału w głosowaniu. 

Ad. 5 

Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Sokółka 

za 2024 rok. 

Projekt uchwały przedstawiła Główna Księgowa Joanna Biziuk. 

Brak pytań. 

Przewodnicząca Komisji Elżbieta Borowska poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

Komisja 6 głosami „za” i 1 głosem „przeciw” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, 1 

radna nie brała udziału w głosowaniu. 

Ad. 6 

Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Sokółka za 2024 

rok. 

Projekt uchwały przedstawiła Główna Księgowa Joanna Biziuk. 

Brak pytań. 

Przewodnicząca Komisji Elżbieta Borowska poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

Komisja 6 głosami „za” i 2 głosami „przeciw” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Ad. 7 

Projekt uchwały w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych 

prowadzonych przez Gminę Sokółka oraz określenia granic obwodów publicznych szkół 

podstawowych od dnia 1 września 2025 roku. 

Projekt uchwały wraz z autopoprawką przedstawiła Anna Sidor-Żemajduk – Kierownik 

Referatu Oświaty. 

Radna Edyta Rećko poprosiła, aby pamiętać o dopilnowaniu miejsc w świetlicy w Szkole 

Podstawowej Nr 3, mając na uwadze napływ nowych uczniów ze Szkoły Podstawowej w 

Geniuszach. 

Anna Sidor-Żemajduk – Kierownik Referatu Oświaty powiedziała, że pracownicy o tym 

pamiętają i będzie to dopilnowane. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Kirpsza poprosił, aby udzielono głosu Dyrektorowi 

Szkoły Podstawowej w Janowszczyźnie. 

Dyrektor Szkoły Podstawowej w Janowszczyźnie Janusz Pawłowski przedstawił wnioski 

rodziców dzieci z wsi Straż i Pogibło o zmianę w obwodach publicznych szkół podstawowych 

poprzez dopisanie ich wsi do obwodu Szkoły Podstawowej w Janowszczyźnie. 

Anna Sidor-Żemajduk – Kierownik Referatu Oświaty wyjaśniła, że jeśli Straż zostanie 

dopisana do obwodu Janowszczyzny to część dzieci z tej wsi, która jest prawidłowo dopisana 

do Szkoły Podstawowej nr 3 w Sokółce i chce tam uczęszczać nie będzie mogła otrzymać 

dofinansowania na ten cel. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Kirpsza zwrócił uwagę, że Pogibło dalej figuruje w 

obwodzie Starej Kamionki, a już Lipina zawiera się w obwodzi Janowszczyzny, co jest 

niekonsekwentne z uwagi na bliskość tych dwóch wsi, w związku z czym poprosił komisję o 

przychylne spojrzenie Komisji na wniosek mieszkańców tej wsi. 

Dyrektor Szkoły Podstawowej w Janowszczyźnie Janusz Pawłowski powiedział, że w jego 

opinii logika wskazuje, aby przekazać uczniów z tych dwóch miejscowości do Janowszczyzny 

ze względu na to, że są to wsie na obrzeżach obwodów innych szkół. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty Elżbieta Borowska powiedziała, że w Janowszczyźnie uczy 

się też część dzieci z Sokółki i rodzice tych dzieci nie idą do Gminy żeby zmienić obwód jednej 

ulicy, bo byłoby to kompletnie pozbawione logiki. Przewodnicząca Komisji Oświaty Elżbieta 

Borowska dodała, że obowiązkiem Gminy jest wskazanie obwodu w szkole gminnej i ten 



obowiązek został wypełniony, za zgodą rodziców została wybrana konkretna szkoła gminna. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty Elżbieta Borowska dodała, że jeśli jakiś rodzic będzie chciał 

skierować swoje dziecko do innej szkoły to na pewno nie będzie z tym problemu. 

Dyrektor Szkoły Podstawowej w Janowszczyźnie Janusz Pawłowski powiedział, że są mu 

stawiany zarzuty, że bezprawnie dowozi dzieci z innych obwodów, z którymi się nie zgadza. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty Elżbieta Borowska zapytała czy Dyrektor Janusz Pawłowski 

ma w swojej szkole dzieci z Sokółki oraz kto je dowozi. 

Dyrektor Szkoły Podstawowej w Janowszczyźnie Janusz Pawłowski powiedział, że ma w 

swojej szkole dzieci z Sokółki oraz on je dowozi. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty Elżbieta Borowska zapytała czy jest to z pieniędzy z dotacji. 

Dyrektor Szkoły Podstawowej w Janowszczyźnie Janusz Pawłowski powiedział, że tak. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty Elżbieta Borowska stwierdziła, że nie dziwi się, że 

stwierdzono w takim wypadku nieprawidłowości, ponieważ te dzieci są podbierane z innych 

obwodów. Przewodnicząca Komisji Oświaty Elżbieta Borowska dodała, że trzeba spojrzeć na 

ten konkretny temat przy innej okazji i przeanalizować go tak, aby wyjaśnić te 

nieprawidłowości. 

Przewodnicząca Komisji Elżbieta Borowska na prośbę Przewodniczącego Rady Miejskiej 

Andrzeja Kirpszy złożyła wniosek o przepisanie miejscowości Pogibło do obwodu Szkoły 

Podstawowej w Janowszczyźnie. 

Przewodnicząca Komisji Elżbieta Borowska poddała pod głosowanie wniosek. 

Komisja 7 głosami „za” i 1 głosem „wstrzymującym” przyjęła wniosek. 

Przewodnicząca Komisji Elżbieta Borowska poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

Komisja 5 głosami „za” i 3 głosami „wstrzymującymi” pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

Ad. 8 

Wolne wnioski. 

Radna Magdalena Sadanowicz poprosiła, aby zwrócić uwagę na remont w Szkole Podstawowej 

w Starej Rozedrance oraz problemie związanym z wentylacją. 

Na tym posiedzenie komisji zakończono. 

 

Protokołował        Przewodnicząca Komisji 

Bartłomiej Klim        Elżbieta Borowska 


